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Consultatie via PlanBreda van 29 juli tot en met 24 augustus 2021 
 
Reactie 1  
Wellicht een doorsteek maken voor voetgangers ter hoogte van het bankje. Nu is deze 
mogelijkheid er wel. Dit om te voorkomen dat de mensen zelf hun weg door de groenperken 
gaan zoeken. Tevens een voorstel om de parkeervakken in de zijlstraat en op het 
parkeerterrein tussen de Zijlstraat en Sluisstraat te voorzien van grastegels. Dit ter 
bevordering van groen in de wijk en om regenwater te verwerken. 
 
Antwoord reactie 1  
Hartelijk dank voor uw reactie. We zullen een doorsteek toevoegen in het plan ter hoogte 
van het bankje. Het vergroenen van de parkeervakken valt helaas niet binnen dit project.   
 
Reactie 2  
Ik vind het heel erg mooi en ik hoop dat de rest van de Zijlstraat ook groener kan worden. 
 
Antwoord reactie 2  
Hartelijk dank voor uw positieve reactie. 
 
Reactie 3  
Ontzettend blij met het plan vergroening Zijlstraat! Hoe eerder hoe beter! Ik ben zelf hard 
aan de slag gegaan met de voor en achtertuin toen ik het een paar jaar geleden heb gekocht. 
Inmiddels is het een paradijsje geworden met vogels, bijen en vlinders. Voor mij een luxe dat 
dit straks ook mogelijk is voor mijn huis. Hopelijk ook een aansporing voor de rest van de 
buurt om meer in de tuin te planten. Hoe dan ook, ik ben er zeer content mee. 
 
Antwoord reactie 3  
Hartelijk dank voor uw positieve reactie. Wat fijn om te horen dat u van uw tuin een waar 
paradijs voor vogels, bijen en vlinders heeft gemaakt. 
 
Reactie 4  
Wordt er ook gekeken naar de bestrating, en dan vooral rond de bomen op het pleintje. De 
wortels komen omhoog waardoor de tegels op sommige plekken niet meer recht liggen. Het 
zou rond de bomen ook netter afgewerkt kunnen worden. Ik heb er foto's van gemaakt maar 
kan deze niet meesturen. 
 
Antwoord reactie 4  
Hartelijk dank voor uw reactie, tondom de bestaande bomen zullen geen werkzaamheden 
plaatsvinden. De boomvakken zijn een aantal jaar geleden vergroot. Het gaat hier om 
kastanjebomen die last hebben van kastanjebloedingsziekte. Bij werkzaamheden kan dit juist 
verergeren. Hierdoor wordt de verharding niet aangepast. 


